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Protokoll 6 

Svenska Biljardförbundet, möte via Teams 
Den 13 maj 2024 

 
 

Närvarande: Andy Nettleton, Anna-Karin Bedeus, Sven Junghagen, Sara Kramer, Sam 

Mubarak, Malin Lindström, David Pennör, Tobias Andersson, Bo-Göran Grönquist, Susanne 

Lind, Sofia Asp (adjungerad), Stefan Norman (adjungerad) 

 

 

§1. Mötets öppnande 

Andy hälsade alla välkomna. 

 

Kort presentationsrunda. 

 

§2. Val av justerare 

Till justerare valdes Stefan Norman 

 

§3. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§4. Föregående mötes protokoll samt uppföljning av beslut 

Föregående mötes protokoll den 8 april och 13 april godkändes. 

 

 

§5. Aktuellt från RF  

Fritidskortet 

Regeringen har beslutat att betala ut medel till RF i väntan på att strukturerna för 

Fritidskortet blir klara. Medel ges till stöd för barn och ungdomsverksamhet i segregerade 

områden, till ledarsatsningar samt till para. Vi har fått 20 000 kr för ledarsatsning. För barn 

och ungdom kommer det att finnas medel för våra föreningar att söka via Projektstöd IF hos 

RF. 

För para finns det möjlighet att skicka in projektansökan för inköp av material. Sofia 

ansvarar för att skicka in en projektansökan. 

Barn- och ungdomsidrott – Det ska vara roligt att tävla 

RF har gjort en informationskampanj riktad mot vuxna för att öka vuxnas förståelse för sin 

roll och för vad som är tävling på rätt sätt för barn och unga. 

Rapport om elitidrottare 

Centrum för idrottsforskning har släppt en rapport om att bedriva en konkurrenskraftig och 

hållbar elitidrottsverksamhet. 

Matchfixning 

Regeringen har infört förordningsförändringar som innebär viktiga åtgärder för kampen mot 

matchfixning. Genom förordningsändringarna införs möjligheter och skyldigheter för 

idrottsförbund, spelbolag och Spelinspektionen att dela information om misstankar om 

matchfixning mellan varandra. 

Ordförandekonferens 3-4 maj 

Kort rapport från Andy från ordförandekonferensen. Diskuterade bland annat strategin, 

elitidrott, revidering av den ekonomiska stödmodellen och kommersiella frågor. 
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§ 6. Ekonomi 

Inget att rapportera. 

 

§7. Styrelsefrågor  

Förbundsstämman och workshops 

Bra diskussioner och deltagande på de workshops som arrangerades. 

 

Protokollet är signerat och handlingar är insända till RF. 

 

Anställda 

Morgan har valt att avsluta sin anställning hos oss. Andy och Sofia ansvarar för hur vi går 

vidare nu. 

 

Bestraffningsärende 2024-08 

Spelare som lämnat positiv alkoholtest 

Beslut: Att stänga av spelaren två månader i enlighet med RFs stadgar kapitel 14 och de 

grengemensamma tävlingsbestämmelserna. 

 

I det här fallet blir avstängningen i princip verkningslös i och med att säsongen är slut. 

Straffet är dock direkt reglerat i tävlingsbestämmelserna. Kan vara en sak att ta med sig till 

nästa revidering av de grengemensamma tävlingsbestämmelserna. 

 

Bestraffningsärende 2024-06 

Hanterades i slutet av mötet. Anna-Karin och Tobias, medlemmar i PK, lämnade mötet. De 

har inte deltagit i handläggning eller beslut. 

 

Beslut: SBF förbundsstyrelse beslutar i enlighet med RF stadgar kap 14 §2 punkten 7 och 

punkten 8 att stänga av spelaren till och med 2024-12-31. 

 

§8. Aktuellt från kommittéerna  

 

NBC 

Andy och Anna-Karin rapporterade kort från senaste NBC-mötet 13 maj.  

 

Heyball 

Diskussion kring den information som kommit från EPBF gällande Heyball. Diskussionen 

landade i att PK ska diskutera hur de ställer sig till frågan.  

 

Carambole 

EM-guld individuellt till Torbjörn och brons till laget. Christer Fahlström gjorde återigen en 

fin insats i kontakt med media som bland annat ledde till att SVT rapporterade om EM-

guldet. 

 

Problematisk situation i Stockholmsområdet att arrangera större tävlingar sedan 

Biljardpalatset plockat bort bord och nu bara har två. Samma hos Snooker 247. Endast Old 

Fellows i Kumla som kan arrangera i norr just nu. 

 

Tävlingskalender för hösten är lagd och kommuniceras inom kort så att arrangörer kan 

meddela vilka tävlingar de är intresserade av att arrangera. 

 

Tobias Ring har valt att lämna CK.  
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Pool 

Uttagningar till EM och Junior-EM. Har valt att satsa på de yngre spelarna. Hade budgeterat 

för att skicka fyra spelare till Junior-EM men har nu valt att skicka fem stycken och istället 

skicka en herre mindre till EM. 

 

Beslut: att välja in Björn Schütz i PK. 

 

Snooker 

SM arrangerades i helgen och hade rekordmånga deltagare, 59 stycken. Lyckat överlag. Hade 

en sponsor som gick in med medel. Har avsatt 40% av dessa medel till en ungdomsfond där 

föreningar kan söka stöd. 

Stream från fyra bord. 

 

Antidoping dök upp och genomförde test av finalisterna. 

 

JSM har flyttats fram till juni. Dam-SM flyttas också till juni, dock tyvärr svalt intresse så det 

finns risk för att det blir inställt. 

 

Arbetar med uppstart av ett tävlingsledarråd. 

 

Cuescore 

Vem ska ansvara? Parkerar frågan och tar upp under styrelsehelgen. 

 

§9. Aktuellt från utskotten 

Barn & ungdom 

Den första tävlingen i Ungdomstouren för i år har arrangerats. Nästa aktivitet är läger och 

tävling i juli. 

 

Utveckling 

Biljard 65+ 

Workshop i samband med förbundsstämman. Mycket bra samtal och erfarenhetsutbyte. 

65+ Touren: Umeå har anslutit så det är nu fyra orter/regioner som deltar. Sundsvall har 

arrangerat sin tävling nummer två. Spelformerna ändras till hösten så att det är möjligt att 

spela 9-ball för de arrangörer som önskar. 

Veteranutskott: Ställt fråga om intresse av att vara med i en kommitté/utskott med ansvar för 

att driva och utveckla Biljard 65+. Vi har ett antal som visat intresse. Sofia tar fram utkast på 

en uppdragsbeskrivning. 

 

§10. Aktuellt från projekten 

 

Biljard 65+ Arbete utvecklingsområden 

Möte tillsammans med de andra i vår grupp för att lära känna varandra och informera om 

hur respektive SF/RF SISU distrikt hittills arbetat med 65+. Den 14 maj är det en heldag med 

arbete inom utvecklingsområdet. 

Para 

Två foldrar om parabiljard är framtagna. 

Jörgen har besökt Helges i Gävle samt RBU Gotland. Samt har haft ett möte med Norrtälje i 

samband med förbundsstämman. 
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Jörgen deltog förra veckan på två träffar inom ramen för Kompetenslyftet. En med fokus på 

rörelsenedsättning samt en om klassificering.  

 

Trygg idrott 

En föreningsenkät samt en medlemsenkät är utskickade.  

 

Skolsamverkan 

Har främst arbetat med en ungdomsgård och en skola den här perioden. En av fritidsledarna 

på ungdomsgården går vår Grundtränarutbildning. Undersöker möjlighet hos närliggande 

föreningar att starta en biljardsektion. 

Tobias har sju besök inbokade under maj på skolor och fritidsgårdar och kommer därefter att 

börja jobba sig norrut. 

 

 

§11. Antidoping 

Antidoping genomförde test av finalisterna på SM i snooker i helgen. 

 

 

§12. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

§13. Nästa möte  

Styrelsehelg 1-2 juni 

 

Därefter den 12 augusti. 

 

§14. Mötets avslutade 

Andy tackade för deltagandet och avslutade mötet. 

 

 

 

 

Stockholm 2024-05-13 

 

 

 

 

Andy Nettleton, ordförande  Sofia Asp, sekreterare  

 

 

 

 

 

Stefan Norman, justerare 

 


